
 

 DAGSORDEN 

Vesthimmerlands Kommune . Vestre Boulevard 7 . 9600 Aars . Tel. 99 66 70 00 . www.vesthimmerland.dk 

Dato: 28. april 2021 

Referat forældrebestyrelsesmøde 

Dato: D.06.05.2021 

Tidspunkt: Kl.18 

Sted: Børnehuset Aalestrup 

Møde indkaldt af:  Gitte Lyng Vetter 

Deltagere: Malene, Malene, Betina, Monica, Mille, Susanne, Christina, Ann-Katrine og Gitte 

Fraværende: Martin 

Du bør læse følgende:  

Du bør medbringe:  

Ordstyrer: Gitte Lyng Vetter 

Referent: Betina Dalsgaard 

Formål med mødet: Gennemgang og drøftelse af punkterne på dagsordenen 

 

1. Nyt fra ledelsen 

Børnetal: 22 børn i vuggestuen. 12 børn på ventelisten - kun plads til 3. Børnehaven er normeret til 108 børn. 
Der er i dag 8 støttebørn. De 7 er på Asgård.  

31 børn er sendt afsted til mini-SFO pr.1maj. 

Personalesituation: Louise er blevet ansat - hun er på Sigurds Hule. Der er blevet sagt farvel til Heidi i 
efteråret. 86 % pædagoger, 14 % pædagogmedhjælper.  

I januar blev Børnehuset færdig med uddannelsen ”ICDP”. 

Regnskabet passede fint. Et overskud på cirka 3.000 kr.  

Der har netop været læringssamtale med Anders Norup (tilsyn af legeplads, sygefravær, personalestabilitet, 
kompetencehjul mm.). Det gik rigtig godt, selvom det skulle foregå virtuelt.  

 

2. Madordning: Drøftelse om hvorvidt der ønskes madordning for alle børn i Børnehuset.  Det 
koster 24 kr/barn/dag 

Det blev et enigt nej tak. Svært at sige ja til noget, vi ikke ved, hvad er. Svært at sige ja til en løsning, der kan 
være dyr for nogle familier.  

 

3. Coronasituationen 

Et enkelt tilfælde af covid-19. Der har ikke været yderligere tilfælde.  

Der kommer fortsat ikke forældre ind i Børnehuset. Kunne man vende, hvornår man kan tage kontakt til 
stuens telefonnummer kontra Aula.  

 

 

 



Side 2 

4. Bestyrelsens arbejde og hvad kan bestyrelsen bruges til? 

Det bliver taget op på et møde, hvor der er tid til at træffe de rigtige beslutninger.  

 

5. Eventuelt 

Kunne der hænges billeder op af det faste personale og børnene ved stuerne? Gitte undersøger sagen i 
forhold til reglerne omkring dette.  

Fokus på hvem der er kontaktpædagog for barnet - obs ved skift.  

Ønske om flere informationer på Aula (hvad sker der for tiden, er der et særligt fokus, billeder osv.)  

Information om mini-sfo er kommet 5 forskellige steder (Aula, brev, e-boks, opkald mm.) Kunne det gøres 
anderledes? Samle det et sted. Det ville også være rart at se nogle billeder af personalet. Ligeledes er der et 
ønske om at høre lidt mere om stedet, de praktiske ting (telefonnummer, indgange mm.) Dette tages med, 
når der skal evalueres.  

Saml-skrald ugen - der manglede deltagelse fra Børnehuset. Børnehuset har ikke modtaget information 
herom. Betina tjekker op på, hvor mange poser der er tilbage fra ovre på skolen.  

 

Næste møde bliver torsdag den 17.juni 18:00 - 20:00. 

 

Yderligere kommentarer: 
 
 


